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GENERALFORSAMLINGEN BLEV AFHOLDT I HENHOLD TIL DAGSORDENEN 

● Valg af dirigent: Eydfinn Heinesen valgt til dirigent.
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidig indkaldt.

● Valg af referent: Finn Østergaard blev valgt til referent.

● Bestyrelsens beretning - ved formand Bøje Nielsen:
Bøje opsummerede årets aktiviteter, samt redegjorde for nye tiltag og planer for fremtiden:

• Den 16. marts holder MiR et møde for medlemmer, som gerne vil indgå i opgaver vedrørende MiR.

Der tænkes på at opbygge hjælperkorps der kan aflaste bestyrelsen, og vil tage sig af opgaver der 
ligger ud over hjælp til det enkelte arrangement.  
Eksempelvis kunne det være vedligehold af informationer på sociale medier (Hjemmeside, Facebook 
og lignende) plakatopsætning, eller andre administrative opgaver.  
Der sigtes på at opbygge en god og givende social struktur omkring foreningens aktiviteter, hvor den 
enkeltes kompetencer kan bruges. 
Eventuelt kan der inviteres til temamøder om styring af forskellige dele af musikforeningen. 

• Involvering af unge - Kulturring Østjylland projekt om ungeinddragelse:
MiR vil gerne deltage i projektet i det omfang, det ligger inden for musikforeningens almindelige drift.
Dette kan vi gøre ved at inddrage unge i foreningens funktion, og give indblik i organisation, udførelse
af koncerter og lignende. Der kan eksempelvis holdes et tema om styring af foreningens musikanlæg.

• Fællessang som en regelmæssig begivenhed i arrangementskalenderen.

Der er med stor succes blevet afholdt en sangaften med højskolelærer Kim Togsverd Hansen, i et 
samarbejde mellem MiR og Sangkraft Syddjurs. Der lægges op til at der fremover afholdes fællessang 
hvert kvartal. Det vil være gratis at deltage. 

• Forslag til genoplivning af klubaftener i MiR, hvor udøvende medlemmer spillede for hinanden
- Marianne Bach Dreyer.

Meget kort opsummeret:  Der håbes at der er interesse for at etablere en sammenspilsaften i MiR regi
f.eks. 1 x månedlig for klubbens udøvende musikanter.
Deltagerne deles om nødvendigt i mindre gruppe alt efter erfaring, så de mindre erfarne også får
en chance for udvikling.

Hele oplægget blev sendt til alle medlemmer i mail af 21. februar 2023, sammen med årsberetningen. 

Emnet tages op på de følgende bestyrelsesmøder. 

• Forberedelser til MiR´s 20 års jubilæum i 2024:
Den 28. januar 2024 er det 20 år siden at Musik i Rønde blev stiftet – Hvordan skal det fejres?

   Beretningen for året 2022 blev udsendt til alle medlemmer i mail af 21. 02. 2023, og kan også ses her: 
   https://www.musikiroende.dk/onewebmedia/Om%20MIR/%C3%85rsberetning%202022.docx  

 Beretningen blev godkendt. 

https://www.musikiroende.dk/onewebmedia/Om%20MIR/%C3%85rsberetning%202022.docx
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● Godkendelse af det reviderede regnskab - ved kasserer Flemming Grangaard:
Regnskabet for 2022 blev gennemgået og godkendt.
 Budgettet for 2023 blev gennemgået og godkendt. 
 Årligt medlemskontingent blev ved afstemning fastsat til 150,- kr. gældende fra starten af 2024. 

● Indkomne forslag:
Der var ikke indkommet forslag.

● Valg af bestyrelsesmedlemmer - I ulige år er 3 bestyrelsesmedlemmer på valg:
Pia Steen, Michael Torfing og Bøje Nielsen var på valg i år og blev alle genvalgt.

● Valg af suppleanter til bestyrelsen:
Finn Østergaard og Johnny Lautrup genvalgtes, og Marianne Bach Dreyer og Susanne Storm blev valgt.

● Valg af to revisorer og en revisorsuppleant:
Eydfinn Heinesen og Ivan Jensen blev genvalgt.

● Eventuelt:

• Der var et spørgsmål fra et medlem:
Er der en rimelig honorering af MiR´s arbejde i henhold til samarbejde med ”Rønde handel og erhverv”?

 Der er ingen tvivl om at MiR fortsat ønsker at have et godt samarbejde omkring byens musiske   
 aktiviteter, med  Kulturhotellet, Syddjurs egnsteater, handelsstandsforeningen og andre aktører. 
 MiR har dog gennem et par år lagt et stort arbejde i at arrangere sommerkoncerter på pladsen uden- 

   for hotellet, efter ønske fra handelsstandsforeningen, uden at have fået særligt anerkendelse for det. 
 MiR har derfor henvendt sig, og på det næste møde i ”Rønde handel og erhverv” tages emnet op. 

• Der blev stillet et spørgsmål af et medlem:
Hvad er forholdende for MiR omkring lokaleleje på Kulturhotellet, eksempelvis for den store sal?

 Der har før i tiden været betaling for benyttelse af lokaler, men der betales ikke længere lokaleleje. 
 Der er en aftale om at kulturhotellet omtales som medspiller ved koncert-arrangementer.  
 Den store sal kan en stor del af året ikke bookes til musikarrangementer, da den er optaget 2 gange 

   om året i 3 måneder af egnsteateret. 

• Hjælpere:
I løbet af generalforsamlingen var der heldigvis et par stykker der meldte sig som fremtidige hjælpere.

 Der stadig plads til og brug for flere hjælpere der vil træde til ved de forskellige arrangementer ved 
 Kulturhotellet og i byparken. 


